
Terra Vallesana 

Menire a La Unió Liberal es ce'ebrava el 
míilng d'Afirmació Republicana, on feien guàr
dia d'honor el cap de policia i demés mem
bres que componen cl cos policíac de la ciu-
lal nosirada, uns lladregots, aprofitant potsc·' 
aquesta avinentesa, entraven per una finestra 
a cala Raixa i s'en enportaven uns trenta 
duros d'un calaix; entraven després a la 
«Fleca Catalana», forn de pa del mateix ca
rrer, emportant-sc'n, entre altres coses i nie-
tàl lic, un trajo i dues camises del mosso. 
En una butxaca del trajo hi havia setanta-
cinc pessetes. 

Entenem que la policia és creada per a 
fins més enlairats qüe per a fer-los servir de 
figures decoratives per a donar més solemni
tat a actes polítics, o per a omplir el buit que 
feien els ciutadans granollerins a l'acte, tan 
profussament anunciat pel Centre Catalanista 
Republicà de Granollers 
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•̂,EI senyor Camillo, o la Comissió de Fo

ment de l'Ajuntament, no podrien, un dia de 

pluja, donar un passeig fins el carrer del 

Bisbe Qrivé? 

Podrien contemplar, en l'esmentat carrer, 

xamfrà a Alfons IV, l'estat deplorable de la 

vorera de can Gou, que per raó d'ésser el 

carrer més alt que la vorera, l'aigua i cl fang 

fan intransitable aquell lloc, fins a l'extrem 

que és millor passar pel bell mig del carrer. 

^No es podria arranjar la vorera al mateix 

nivell de la del xamfrà i obligar el propietari 

a la construcció de la mateixa? 

Fóra una bella obra, que tot aquell ve'ínat 

i les persones que per raó del seu treball for

çosament han de transitar per aquell carrer, 

agrairicn a l'Ajuntament. 

Pex» l a concèvdioí 
ciulaLdana 

La pau i t ranqui l i ta t de Granol le r s 

necessita d 'una actuació política prudent 

i previsora. 

La pau i t ranqui l i ta t dels c iu tadans i 

de l lurs famílies ha de merèixer els m a 

jors respectes. 

Desi tgem c(ue el mate ix per el modest 

com per el potentat , deixin d 'ut i l i tzar-se 

certes mesures que t an t de perjudici cau

sen als c(uè en són víctimes i que qtxan 

le;4alment no pugu in justificar-se aque

lles mesures, s ' indemnitz i degudament 

als que les ha^ in sofertes, deixant ll iure 

el camí per ta l d'exigir responsabi l i ta ts 

als causants . 

Per als delinc(üenís, la Llei. 

Per a flarantia del,s ciutadans, la Llei. 

Sessió de rAjoníaniení 
Sota la presidència del senyor Alcalde, En 

Esteve Camillo i Mustarós dijoDs es celebrà 
sessió ordinària de segona convocatòria Hi 
assistiren els regidors senyors Gual, Monta
na, Pineda, Tardà, Pagès, Estrada, Tió, Bo
fill, Taverné i Ribas. 

S'adoptaren, entre altres, els següents a-
cords: 

Aprovar l'acta de la sessió darrerament ce
lebrada. 

Inscriure's al Congrés de Municipis que es 
celebrarà els dies del 25 al 30 del corrent a 
Barcelona, donant un vol de confiança a l'Al
calde perquè nomeni els regidors que hauran 
d'assis!ir-hi. 

Notificar al Consell Directiu de l'Orfeó Qra-
nollerí la denegació d'un delegat que repre
senti l'Ajuntament en la seva excursió a Sa 
ragossa. 

Nomenar els senyors Busque s i Pagès 
membres de la Comissió Mixta per a l'aplica
ció de la Llei d'Ordres i Congregacions Reli
gioses. Volaren en contra del nomenament, 
per no estar conformes amb l'aplicació d'a
questa llei, els senyors Pineda i Tardà. 

Passi a la comissió corresponent üna co
municació de la companyia Energia Elèctrica 
de Catalunya per a canviar uns pals elèctrics. 

Aprovar dos dictàmens de la Comissió 
d'Hisenda proposant una subvenció de mil 
pessetes per al sosteniment de l'escola de La 
Unió Liberal i altra de dues centes pessetes 
a l'Orquestra de Concerts. Vota en contra el 
senyor Pineda. 

Aprovar varis comptes de la Comissió d'Hi
senda. El senyor Pagès demana a la presi
dència que es tingui cura de les moltes despe
ses que figuren d'aotos-laxis. 

Passar a la Comisssió d'Hisenda pel seu 
estudi cl dictamen de la Comissió de Foment 
referent a la pavimentació del carrer de Ma
rian Maspons. 

Aprovar varis permisos d'obres. 
Es passa al capítol de precs i preguntes. 

El senyor Tardà fa constar la seva protesta 
perquè es cobra l'impost per millores corres
ponent a les clavegueres dels carrers de San
ta Anna, Josep Umbcrt i Tarafa. 

El senyor Pineda s'adhereix a Ics manifes
tacions del senyor Tardà i, per fer més ferma 
la seva protesta, abandona cl saló d'actes. 

El senyor Montana manifesta la seva dis 
conformitat de que es cobri linquilinat de 
l'any 1932 havent hi molts contribuents que 
encara no han pagat el de l'any 1931. censu
rant la passivitat de l'Alcaldia per no haver 
procedit contra els morosos. 

El senyor Tió manifesta qoe havent-se ab
sentat de nostra ciutat un mestre i dues mes
tresses destinats a altres places i mentre s'es
pera els ja nomenats que hauran d'ocupar les 
places vacants en propietat, perquè no que
dessin desateses les escoles s'havien nome
nat uns suplents, proposant a l'Ajuntament 
que s'acordi abonar els jornals corresponents 
des de la data de la baixa dels traslladats. 

El senyor Montana demana, com ho féu en 
altra ocasió, que es tingui cura perquè des
apareguin els femers del camí de Cfinovelles, 
ja que amb la calor són un perill per la salut 
pública. 

El senyor Camillo respon que ja se'n cuida 
i que ja havia manat al senyor Qrau qoe anés 
a mirar-s'ho, però que degut al fang ho havia 
deixat per üna altra ocasió. 

S'aixeca la sessió a un quart de nou. 

L'Escola Nooicipal de Nósíca 

Tossineria i Comestibles 
Especialitat en Embutits 

E. GURRI 1 DELHOM 
Alfons IV, 86 : Granollers 

Tenim a Granollers una Escola Municipal 

de Música que actua des de fa uns quants 

anys. 

Aquesta Escola, creu l'actual Ajuntament 

que ha de desaparèixer o continuar? 

Si entén que no interessa a la ciutat, val 

la pena que tingui l'atreviment de dir-ho cla

rament, i podria estalviar-se moltes pessetes. 

Si creu, com nosaltres, necessària la seva 

actuació, els direm que no n'hi ha prou en 

concedir una subvenció a l'Escola. Es precís 

que l'Alcalde, els consellers en general i en 

particular l'anomenada Comissió de Cultura 

actu'í i s'en cuidi de les coses de l'Escola. No 

n'hi ha prou de la bona vohmtat que pugui 

posar-hi el senyor Fontdevila. 

Ho diem perquè feia pena veure la <bri-

llantíssima» representació que el Consistori va 

enviar a l'acte dels exàmens recentment cele

brats. 

Fa tristesa veure com una institució orgull 

de la ciutat, un director entusiasta de l'obra 

que li és confiada i uns professors plens de 

voluntat, són obsequiats en un acte de tanta 

trascendència per la vida de l'Escola, amb una 

trista visiteta del senyor Bofill en representació 

de tot el Consistori. 

Es precisament en aquests actes de cultura 

on els fogosos oradors de què disposa el muni

cipi trobarien camp abonat per les seves ex

pansions i evitarien així que unes alumnes 

que fins s'havien posat de les festes perquè 

per elles era festa grossa, en sortir dels exà

mens comentessin amb tristesa aquest abando

nament de les autoritats municipals per les 

coses de l'Escola. 
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